
Znani i cenieni na 
Wydziale Zarządzania
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- Zarz¹dzanie w me-
diach to w tej chwili 
jedna z najtrudniejszych 
dziedzin w biznesie 
– mówi³ Micha³ Kobo-
sko. Media s¹ w kryzy-
sie i nie wiadomo jak 
d³ugo on potrwa, jak siê 
skoñczy i jak bêd¹ po 
nim wygl¹da³y media.  

Dziennikarz podczas 
wyk³adu przedstawi³ 
studentom oraz pozosta³ym 
s³uchaczom obecn¹ sytuacjê 
zarówno prasy jak równie¿ me-
diów elektronicznych. 

- W najtrudniejszej sytuacji 
jest prasa, przede wszystkim 
dlatego, ¿e istnieje internet, 
istniej¹ media elektroniczne, 
które s¹ po prostu szybsze. 
Dla m³odych ludzi, którzy 
zaczynaj¹ siê interesowaæ 
œwiatem i szukaj¹ potrzeb-
nych im wiadomoœci, gazeta 
nie jest ju¿ pierwszym Ÿród³em 
informacji. Oni maj¹ kompu-
tery, komórki, telewizor. Na 
pewno nie wszystkie gaze-
ty przetrwaj¹, ale te, które 
utrzymaj¹ siê na rynku bêd¹ 
mia³y siê lepiej. Dlaczego? 
Powstaje takie wra¿enie, ¿e 
internet to koniecznoœæ bycia 
na czasie, koniecznoœæ zdo-
bywania informacji, gazeta 
natomiast staje sie dobrem 
luksusowym, to chwila odpo-
czynku, rozluŸnienia, mo¿na j¹ 
przejrzeæ i przeczytaæ na spo-
kojnie – t³umaczy³ Kobosko.

Wyk³adu Micha³a Kobosko 
wys³uchali nie tylko studenci 
ale równie¿ Dziekan Wydzia³u 
Organizacji i Zarz¹dzania dr 

Micha³ Kobosko, redaktor naczelny „Dziennika 
Gazety Prawnej” by³ goœciem kolejnego ju¿ Forum 
Zarz¹dzania. Dziennikarz spotka³ siê ze studentami 
i wyg³osi³ wyk³ad pt. „Zarz¹dzanie w mediach”.

- To ju¿ kolejny wyk³ad jaki 
organizujemy na Wydziale 
Zarz¹dzania i Organizacji. 
Goœcie, których zaprasza-
my mówi¹ o zarz¹dzaniu 
na ró¿nych p³aszczyznach.
 
Studenci maj¹ oczywiœcie 
na co dzieñ do dyspozycji 
najlepszych wyk³adowców, 
najlepszych profesorów, 

ale myœlê, ¿e siêganie od czasu do czasu po autorytety 
równie¿ jest cenne. 
Chcielibyœmy, ¿eby od tych autorytetów, od tych naj-
lepszych dowiadywali siê jak najwiêcej. Staramy siê 
zapraszaæ mistrzów, aby m³odzi mogli siê od nich uczyæ  
a w przysz³oœci tê wiedzê wykorzystywaæ z po¿ytkiem dla 
naszego miasta czy regionu - mówi³a Ma³gorzata Mañka 
- Szulik.

hab. in¿. Ma-
rian Turek, 
prof. nzw. w 
Pol. Œl. oraz 
Ma³gorzata 
Mañka–Szu-
lik, prezy-
dent Zabrza. 
P r e z y d e n t 
nie kry³a za-
dowolenia z 
wyk³adu: 

- W³aœnie dlatego zaprosiliœmy 
redaktora Kobosko, ¿e znamy 
go z olbrzymiego profesjonali-
zmu i dog³êbnych przemyœleñ. 
Oczywiœcie potwierdzi³o siê 
równie¿ to, ¿e to niesamowity 
cz³owiek.

Forum Zarz¹dzania to inicja-
tywa w³adz Wydzia³u OiZ oraz 
Prezydenta Miasta Zabrze.  

Idea spotkañ polega na wymia-
nie pogl¹dów oraz doœwiadczeñ 
w zakresie szeroko rozumiane-
go zarz¹dzania organizacjami. 
Forum ma charakter otwar-
tego seminarium, a wyk³ady 
prowadzone s¹ przez znane 
osoby z ¿ycia gospodarczego, 
naukowego, spo³ecznego oraz 
kulturalnego. 

Kolejne edycje Forum Zarz¹- 
dzania zaplanowano na ma-
rzec i kwiecieñ. 

Katarzyna Klimek

Małgorzata Mańka-Szulik, 
prezydent Zabrza
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        Dokończenie ze str. 1

Kolejne miejsca w naszym in-
ternetowym plebiscycie zajê³y 
odpowiednio: Konsultacje w 
sprawie zadowolenia z linii au-
tobusowej A4 (25%), Lampka 
Vattenfalla przy ul. Zwyciêstwa 
(21%), Zamykanie dworca PKP 
na noc (17%), Koncepcja bu-
dowy Urzêdu Miejskiego na 
dzia³kach przy Pl. Pi³sudskiego 
(15%), Nowa sala sesyjna dla 
radnych (11%), Promocja Gli-
wic w tygodniku Przekrój (11%), 
Milion z³otych na remont skwe-
ru Doncaster (10%), Nowe 
oœwietlenie Radiostacji za mi-
lion z³otych (8%), Planowana 
przebudowa Rynku (6%).

Wybór Bzdury Roku 
2009 spotka³ siê z 
¿ywym zainteresowa-
niem internautów. 

Poni¿ej prezentuje-
my kilka spoœród 
kilkudziesiêciu komen-
tarzy zamieszczonych 
na stronach portalu     
24gliwice.pl

mieszkaniec: Moim zdaniem 
najwiêksz¹ bzdur¹ by³a likwi-
dacja tramwaju i zwi¹zane z 
tym t³umaczenia w³adz jaki ten 
tramwaj jest szkodliwy i truj¹cy 
dla mieszkañców miasta. 

Bartek: Konsultacje w sprawie 
zadowolenia z linii autobuso-
wej A4. Ju¿ lepiej pieni¹dze wy-
dane na te badania trzeba by³o 
przekazaæ na nowie wiaty przy-
stankowe, a nie mydliæ oczy 
wyborcom, a w rzeczywistoœci 
mieæ ich w nosie.

ja234: Có¿... referendum 
pokaza³o brak rozwiniêtej 
demokracji w Gliwicach i to, 

¿e obywatelom w sumie jest 
obojêtne kto nimi rz¹dzi. A 
tak¿e brak ochoty do wziêcia 
spraw w swoje rêce.
A najwiêksz¹ bzdur¹ wg. mnie 
by³o referendum i przebudowa 
skweru Doncaster.

A-anty: Najwiêksz¹ bzdur¹ i 
g³upot¹ roku jest likwidacja 
tramwaju, powstanie efeme-
rydy zwanej A4, zafundowanie 
pasa¿erom wra¿eñ i straty 
czasu w postaci przesiadki 
ko³o zajezdni, ale kogo to i nie 
wa¿ne, „¿e wiêkszoœæ chcia³a 
,to mniejszoœæ, która jest 
wiêkszoœci¹ zadecydowa³a in-
aczej.

Eve28: Dla mnie zdecydowa-
nym faworytem jest referen-
dum na rok przed wyborami 
i sposób, w jaki organizato-
rzy referendum prowadzili 
kampaniê.  (mf)

Mimo spowolnienia 
gospodarczego, Gli-
wice nie rezygnują 
z zaplanowanych na 
ten rok inwestycji. 

Założenia budżetu miasta 
przewidują, że dochody prze-
kroczą kwotę 760 mln zł, a 
wydatki będą utrzymywać 
się na poziomie 835 mln 
zł. Planowany deficyt budże-
towy w wysokości około 75 
milionów zł pokryje nadwyż-
ka budżetowa z lat ubiegłych 
(ok. 11 mln zł) oraz kredyty 
bankowe (ponad 64 mln zł).

Tylko 2% zadłużenia
Do tej pory zadłużenie Gliwic 

utrzymywało się na poziomie 
zaledwie dwóch procent. Z 
ogólnokrajowych zestawień 
na koniec 2008 roku wyni-
kało, że było ono najniższe 
wśród 65 dużych polskich 
miast. Taki wynik pozwala 
bez przeszkód sięgać po 
kredyty na kosztowne inwe-
stycje miejskie. 

Plany inwestycyjne 
na 2010 
W tegorocznym budżecie 
przewidziano środki finanso-
we m.in. na rozbudowę sta-
dionu Piasta przy ul. Okrzei, 
przebudowę nawierzchni 
Rynku i ul. Zwycięstwa (do 
ul. Dolnych Wałów), konty-
nuację budowy miejskiej ob-

wodnicy drogowej, budowę 
hali widowiskowo-sportowej 
PODIUM,  krytej pływalni 
przy ul. Dzionkarzy w Sośni-
cy oraz estakady łączącej 
ulice Portową i Perseusza. 

Wydatki na 2010 rok praw-
dopodobnie będą wyższe od 
ubiegłorocznych o ok. 5%. W 
tym roku miasto nie planuje 
poważniejszych przedsię-
wzięć inwestycyjnych w dzie-
dzinie kultury. Dlaczego? Po-
nieważ według urzędników w 
ubiegłym zrobiono w tej kwe-
stii sporo m.in. wyremonto-
wano budynek kina „Bajka” 
oraz teren wokół Radiostacji 
Gliwice. 

(flu) 

Finansowe Gliwice


